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Abstract (en)
[origin: WO2014170256A1] The invention relates to an installation kit (1) for fastening an audio module (2) to a rail system. The audio module (2)
has a carrier structure (4) having at least one suspension member (5) and at least one supply line (6) for an audio signal and the installation kit (1)
has means for fastening the suspension member (5) of the audio module (2) to a multi-phase lighting rail (1) of a lighting rail system, and means for
connecting the supply line (6) to at least one phase of the multi-phase lighting rail (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Montagesatz (1) zur Befestigung eines Audiomoduls (2) an einem Schienensystem. Das Audiomodul (2) weist eine
Trägerstruktur (4) mit mindestens einem Aufhängungsorgan (5) und zumindest eine Zuleitung (6) für ein Audiosignal auf und der Montagesatz (1)
weist Mittel zur Befestigung des Aufhängungsorgans (5) des Audiomoduls (2) an einer Mehrphasen-Lichtschiene (1) eines Lichtschienensystems,
sowie Mittel zum Anschluss der Zuleitung (6) an zumindest eine Phase der Mehrphasen-Lichtschiene (1) auf.
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